
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 21. září 2021 
 

 

Přítomni:      prof. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík,dr. Šír, doc. Ciahotný, dr. Kroufek  

  doc. Pohořelý, prof.Jeníček,, Ing. Březina, Ing. Varga, Ing. Šritrová, Šárka 

Dintarová 

Omluveni:    doc. Macák, doc. Kubal, doc. Šimáček 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Proběhl prodej části pozemku na Vítězném náměstí. 

 23. 9. proběhne jednání ohledně národních center kompetence, za FTOP doc. Hlinčík. 

 Rozvojové projekty (CRP) – za FTOP má projekt prof. Kočí, CRP je zaměřeno na zavádění 

udržitelného managementu do vysokých škol. 

 Připravuje se spolupráce s antidopingovým výborem. 

 Příští rok proběhne oslava 100 let polygrafie. 

 Cena Wernera von Siemense. Na fakultách rozmyslet kandidáty. 

 Příští rok také proběhne oslava 70 let školy. Návrhy na čestný doktorát VŠCHT Praha. 

 Rekonstrukce budovy v Zikově ulici se zpozdí.  

 

Pror. Jahoda 

 Stále se řeší příjezd studentů z Ruské federace.  

 Připravuje se konferenční technika na případné online vyučování. 

 Připravuje se SVK. 

 

Pror. Vojtěch 

 Projekt Horizon na příští rok. Gender kvality dokument, bude se na něm pracovat. 

 Byla sestavena skupina, která má implementovat výsledky mezinárodního evaluačního panelu, 

za FTOP prof. Kočí a doc. Hlinčík. 

 

Pror. Kotrba 

 Navýšení peněz na mobility studentů do zahraničí. 

 

Pror. Pospíšil 

 Fond národní obnovy, další projekt. Apel na ústavy, aby si připravily případné investice. 

 OPJAK – projekt, který se bude zaměřovat na nábytek, přístroje pro doktorandy – opět připravit 

co by bylo potřeba. 

 Studentům byly poslány příjmy doktorandů. 

 

Kvestorka Ing. Chválná 

 Čerpání grantů. 

 Připravuje se karta zaměstnance. 

 Tlakové lahve – závoz, bezpečnost, kdo zodpovídá. 

 Pokud policie či soud předvolá našeho zaměstnance k vyjádření, je nutné kontaktovat kancelář 

paní kvestorky. 

 Pan děkan přednesl návrh zvýšení hranice 40. tisíc pro podpis hospodářů.  
 

 

 



Senát 

 Apeluje na zaměstnance, aby v anketě v SIS odpovídali na podněty studentů. 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 12. 10. 2021. 
 

 

Informace z KD 

 

prof. Kočí – děkan 

 Vědecká rada fakulty, ještě jedna musí proběhnout. Pan děkan vyzval členy kolegia pro návrhy 

na projednání. Vědecká rada proběhne v prosinci 2021. 

 „Omezování klimatických změn“ – studijní plán by bylo lepší schválit per rolam, pro rychlejší 

postup. 

 Cena děkana - 2. místo – doc. Kubička, 3. místo – Sikarwar, MSc. (student PGS), 4. místo - Dr. 

Staš, 5. místo - doc. Pohořelý. Finanční prostředky za neudělenou 1. cenu budou rozděleny na 

návrh vedoucích ústavů jiným pedagogickým pracovníkům za jejich pedagogickou práci. 

 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Studenti si vyžadují materiály, které se vypracovaly během covidu. Škola preferuje kontaktní 

výuku, materiály mají sloužit pouze jako pomůcka. 

 Mají se hlásit kurzy CŽV. CŽV bylo odděleno jako samostatné oddělení. 

 Magisterské SZZ budou v termínu 1. – 9. 6. 2022, nutno je i sestavit komisi pro samoplátce. 

 Vypsání témat bakalářským a magisterských prací. 

 Vyšla směrnice ohledně studentů se specifickými potřebami. Vedoucí ústavů mohou nominovat 

vyučující, kteří se více věnují takovým studentům, kontaktují PKC, jsou peníze na odměny. 

 Pro studenty, kteří stále nemají vízum, je vytvořen virtuální kroužek(výuka), bude pouze do 

30.10., poté musí přijet nebo jim bude studium ukončeno. 

 Přijímací řízení bude sjednoceno pro bakalářské i magisterské studium. 

 Proběhne úprava směrnice pro SZZ. Zápočet za BP či DP se musí udílet proto, že je práce 

schopna být připuštěna k obhajobě. Počet výtisků k odevzdání si stanoví ústav. 

 Garant předmětu by měl prodiskutovat se studenty obsah předmětu a náročnost, psát výstupy. 

 Dnes tajemníci obdrželi teploměry pro kontrolu studentů při vstupu do laboratoří. 

 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Nastoupilo 10 nových doktorandů do programu Energie a paliva a 7 do CHTOŽP.  

 Do budoucna škola možná dostane peníze jen na určitý počet doktorandů. Také se mluví o 

zrušení státní zkoušky u doktorského studia. 

 Výstupy do modulu M1, požadavek na vedoucí ústavů, doc. Hlinčík neobdržel odpověď pouze 

od doc. Kubala. 

 SVK bude 2. 12. Za FTOP hlavní koordinátor dr. Vagenknechtová. Za Ú 215 dr. Kroufek, za 

Ú 216 dr. Vagenknechtová, za Ú 217 Ing. Janák, za Ú 218 Ing. Juklíčková, za Ú 240 dr. 

Kroužek, Litvínov Ing. Pelešková. 

 Open Access, fakulta bude podporovat 20.000,- na jeden článek. 

 Grantový seminář pro mladé, nastupující vědce. 

 Materiály z MŠMT zaslal doc. Hlinčík předsedům oborových rad. 

 V rozporu s akreditací je zakázáno, aby studenti magisterského studia učili magisterské 

studenty. 

 Může vyvstat problém s končící akreditací (rok 2024) a přechodem na novou. 

 

 

 

 



dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 FAU vydal dokument, s kým se nemá spolupracovat (transferovat know-how). Bude směrnice 

VŠCHT. 

 Chystá se směrnice, aby se evidovali všichni studenti, kteří sem přijíždí na grant, stáž. Dr. Šír 

žádá, aby byl informován o každém studentovi, který přijíždí mimo Erasmus.  

 Dotaz na fakulty, zda by byl zájem uspořádat imatrikulaci zahraničních studentů/samoplátců. 

Za FTOP ano.  

 Pojištění vyjíždějících zaměstnanců a studentů – je to v řešení.  

 Pokračuje spolupráce s Tchaj wanem - Tunghai Univerzity a NCHU. Probíhá příprava 

webináře. 

 

 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Třetí číslo časopisu Paliva bude vycházet koncem září tohoto roku. Doc. Ciahotný děkuje prof. 

Jeníčkovi.  
 Nový studijní program „Omezování klimatických změn“ – zda jsou ještě další připomínky. 

Vloženo v AIS, kód B204. 
 Zřízení nového ústavu FTOP. Projednáno na schůzi ústavu 216 dne 16.9. Ústav s ním souhlasí. 

Padl také názor, že je nutná reorganizace celé fakulty. 
 Česko-švýcarská výstava, ústav 216 se chce zúčastnit. 
 Etická komise VŠCHT stále nereagovala na podnět doc. Ciahotného z 23.4. 2021. Jak doc. 

Ciahotný, tak prof. Kočí se sešli s předsedou komise, ale neobdrželi žádné stanovisko. 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 

Senát (Ing. Varga) 

 

Ing. Šritrová  

 12.10. v 15. hodin se bude konat promoce bakalářského studia v Betlémské kapli. Celkem 10 

členů vedení fakulty.  
 Anglická konference doktorandů proběhne v první půlce listopadu, řeší se přesný termín. 
 

 

Různé 

 

 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude upřesněn.  

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


